

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

FC-10-11-21

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, November 19, 2010 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber, York Hall, Glendon. This meeting of Council was attended by the following members:

P. Bourdin
S. Coys
J. Drexler
C. Ferguson
S. Kirschbaum
A. Kukla
K. Lui
K. McRoberts
R. Mougeon
I. Roberge
S. Thiyyaharajah
C. Yee

C. Campbell
R. Despatie (Chair/Président)
T. Dumais
R. Furgiuele
I. Kovács
S. Langlois
C. Maître-Ferri
V. Monty
A. Nenashev
S. Schoenfeld
N. Torti

A. Clifford
I. Djordjevic
G. Ewen
M. C. Guzmán
J. Kowal
B. Lee
I. McDonald
F. Mougeon
J. Perkins
D. Spring
J. Volkammer

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 19 novembre 2010 à 13 h 30 dans la salle du sénat, pavillon York, Glendon. Les membres suivants étaient présents :

1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:40 p.m.

R. Despatie reminded members of Council of the Bilingual and Trilingual Excellence Certificate Examinations which will take place on January 21st, 2011.

1. Remarques du président

La séance commence à 13 h 40.

R. Despatie rappelle aux membres du Conseil que les examens du certificat d'excellence bilingue et trilingue auront lieu le 21 janvier 2011.

2. Minutes of the previous meeting

- **October 29, 2010 – [FC-10-11-12]**

The minutes were approved.

2. Procès-verbal de la séance précédente

- **29 octobre 2010 – [FC-10-11-12]**

Le procès-verbal est approuvé.

3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

4. Inquiries and Communications

- Patrick Monahan (VP Academic & Provost)

P. Monahan thanked Council members for the opportunity to address them on [Academic Planning and the White Paper implementation](#). He also discussed and answered questions concerning the UAP survey, the Academic Innovation Fund, the [Process Re-Engineering and Service Enhancement \(PRASE\) Review](#) and York Internationalisation Program.

- Rhonda Lenton (Vice-Provost Academic)

R. Lenton made a presentation on [York University Quality Assurance Process \(YUQAP\)](#) which was approved by Senate on October 28, 2010.

- Principal's Remarks

The Principal noted the following:

- The great success of the Fall Campus Day on November 14, 2010 with over 900 attendees.
- Construction of the new facilities is underway and progressing as scheduled.

- Report from Glendon Senate Representative

There was none since the Senate meeting is to be held next week.

5. Reports from Standing Committees

(a) Curriculum Committee

J. Kowal presented the following submissions and they were approved.

- Drama Studies – FC-10-11-13
- English – FC-10-11-14
- Hispanic Studies – FC-10-11-15
- History – FC-10-11-16
- International Studies – FC-10-11-17

4. Communications et questions diverses

- Patrick Monahan (VP académique et doyen)

P. Monahan remercie les membres du Conseil de lui offrir l'occasion de parler de la [planification académique et de la mise en oeuvre du « White Paper »](#). Il répond ensuite aux questions concernant l'enquête sur le Plan académique, le fonds d'innovation académique, la revue du « [Process Re-Engineering and Service Enhancement \(PRASE\)](#) » et le programme d'internationalisation de York.

- Rhonda Lenton (Vice doyenne académique)

R. Lenton fait une présentation sur « [York University Quality Assurance Process \(YUQAP\)](#) » qui a été approuvé par le sénat le 28 octobre 2010.

- Remarques du principal

Le principal note les points suivants :

- La journée d'automne 2010 du campus qui a eu lieu le 14 novembre a été un grand succès avec un peu plus de 900 participants.
- La construction du nouveau bâtiment est en cours et se poursuit comme prévu.

- Rapport du représentant de Glendon au sénat

Il n'y en a pas étant donné que la réunion du sénat se tiendra la semaine prochaine.

5. Rapports des comités permanents

(a) Comité des programmes d'études

J. Kowal présente les soumissions suivantes et elles sont approuvées :

- Études d'art dramatique – FC-10-11-13
- Anglais – FC-10-11-14
- Études hispaniques – FC-10-11-15
- Histoire – FC-10-11-16
- Études internationales – FC-10-11-17

- Mathematics – FC-10-11-18
- Philosophy – FC-10-11-19
- Women's Studies – FC-10-11-20

- Mathématiques – FC-10-11-18
- Philosophie – FC-10-11-19
- Études des femmes – FC-10-11-20

6. New Business

There was none.

7. Adjournment

The meeting was adjourned at 3:25 p.m.

6. Affaires nouvelles

Il n'y a aucune.

7. Levée de la séance

La séance est levée à 15 h 25.